
 

Ravsted Børneunivers 

Referat 
Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Mandag den 13. juni 2022 
Tid: 19:30 
Sted: Ravsted Børneunivers 
 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Monika Christensen 
Åse Lavrsen 
Lene Johansen 
Malene Christiansen 
Henrik Sams 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
 
 
Fraværende: 
Susanne Schmidt 
Rikke Brix 
Helle Hansen (fra 20.15) 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Nyt fra elevrådet 15 min Elevrådet undersøger mål til net i fodboldmål 
og hvilke priser der er. 
Der afholdes valg inden sommerferien. 
Der vælges to repræsentanter fra 4-5-6 kl. – 
samt én supp. fra hver også. 

Godkendelse af referat 5 min Referat godkendt. 
Drøftelse af, hvordan får vi flere til at læse 
referatet og komme med input/forslag til 
bestyrelsen/være deltagende. Punktet sættes 
på til næste møde. (kontoret sender dette ref. 
direkte til ALLE forældre – og det forefindes 
som altid også på hjemmesiden under 
”fællesbestyrelsen.” Michael; jeg sender det 
også altid direkte til ALLE personaler, jeg 
forventer de læser det og følger med i hvad der 
”rør’” sig…nogle punkter tages selvf. også op på 
de forskellige p-møder.  

Evaluering af valgaften 20 min Der var ikke den største deltagelse til 
valgmødet/generalforsamlingen. 
Valg til fællesbestyrelse skal afvikles inden valg 
til støtteforening. 
Overvej evt. diskussionspunkt, smørrebrød eller 
foredrag til næste år. Det kan måske få flere til 
at møde op. 
Punktet drøftes i foråret inden næste 
valgmøde/generalforsamling. 

Næste skoleår - Michael 15 min Michael orienterede om næste skoleår. 

   

Evt.  Gospel i samarbejde med den tyske skole er sat 
i kalenderen til 3. november indtil videre. 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Bestyrelsen bakker op om samarbejde med den 
tyske skole. 
Karis stopper i fritidsordning. Der er slået en 
stilling op. Der flyttes grundet kommende 
lavere børnetal p-ressourcer fra børnehaven til 
skolen. 
Hanne E. går på efterløn. Helene bliver støtte-
person/støtte-pædagog, og får også timer i 
SFO. 
Sommerfest bliver torsdag den 18. august 
næste skoleår. Bestyrelsen vil gerne køre med 
samme koncept som i 2021, det var en stor 
succes og fremmødet var stort… 
Arbejdsweekend bliver lørdag den 3. sept. Der 
kommer nærmere info ud - incl. Tilmelding. Jan 
er primus motor vedr. 3. sept.  
 
1. møde i den nye bestyrelse i august bliver 
mandag den 22. august. Kl 19. 
 
Vedr. Støtteforeningens køb af autostole…- der 
er reklameret på FB, og billeder og lille tekst er 
sendt til div. ugeaviser og JV 
 
SSP kommer gerne ud og holder oplæg, fx om 
børnss brug af og adfærd på internettet – 
Michael inviterer. Konkret indhold og dato 
drøftes på næste best.møde.  
 
Rådet fra sikker trafik: 
Trafik behandles i timeløse fag. Der afholdes gå 
prøve og cykel prøve. Der igangsættes en prøve 
for 3. - 4. kl. 
 
Pædagogisk lørdag afholdes den 10. 
september. På næste best.møde lidt nærmere 
info samt tilmelding… 
 
Nationale test udgår. Michael sender et skriv 
omkring overgangen til 2026 ud. 
Vi har fået svar ift. høringssvar omkring test. 
 
Der er problemer med gulvet i gymnastiksalen. 
 
Næste møde: 
 

 Henvendelse fra Bylderup Skole til 
bestyrelsen vedr. 
samarbejde/fællesmøde 

 Hvordan gør vi opmærksom på 
referater og bestyrelsens arbejde 

 Tilmelding til pædagogisk lørdag 
 SSP – hvad vil vi, og hvornår… 
 Velkommen til 3 nye bestyrelses-

medlemmer  
  
 



 
 

 
 

 

 


